

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)****ANAPA, RUSSIA
VITYAZEVO
RWY 04**

ПРЕПЯТСТВИЯ: Имеется близкорасположенное препятствие на удалении 623 м от порога справа по курсу взлета с превышением 222 фт/(26) м, которое не учитывалось при определении минимального безопасного градиента высоты.

OBSTACLES: A close-in obstacle is located at DIST 623 m from THR with ELEV 222 ft/(26) m to the right of take-off heading that was not taken into account when calculating the minimum climb gradient for obstacles crossing.

AGIDA 1C (по указанию ОВД)

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ПРАВЫЙ разворот на МПУ 155° до вписывания в МПС 077° AN, далее следовать на AGIDA с МПС 077° AN и набором FL050 или выше.

ARNAD 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на ARNAD с МПС 303° AN и набором FL060-FL100.

ARNAD 1Z

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на ARNAD с МПС 303° AN и набором FL060-FL100.

DIBAT 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на DIBAT с МПС 178° AN и набором FL050 или выше.

GAMAN 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на GAMAN с МПС 267° AN и набором FL060-FL100.

GAMAN 1Z

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на GAMAN с МПС 267° AN и набором FL060-FL100.

NALUD 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на NALUD с МПС 165° AN и набором FL070 или выше.

PALER 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на PALER с МПС 282° AN и набором FL060-FL100.

PALER 1Z

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на PALER с МПС 282° AN и набором FL060-FL100.

RUDOL 1C (по указанию ОВД)

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035 до вписывания в МПС 030° AN, следовать на RUDOL с МПС 030° AN и набором FL050 или выше.

SORUL 1C

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на МПУ 304° до вписывания в МПС 357° AN, далее следовать на SORUL с МПС 357° AN и набором FL060 или выше.

TIBET 1C

Набор 700 фт/(175) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на МПУ 255° до вписывания в МПС 336° AN, далее следовать на TIBET с МПС 336° AN и набором FL070 или выше.

TUNOT 1C (по указанию ОВД)

Набор 1200 фт/(325) м или выше с МПУ 035°, ЛЕВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AN, далее на TUNOT с МПС 158° AN и набором FL050 или выше.

AGIDA 1C (by ATC)

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn RIGHT onto track 155° MAG to intercept QDR 077° AN, then proceed on QDR 077° AN to AGIDA, climbing to FL050 or above.

ARNAD 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 303° AN to ARNAD, climbing to FL060-FL100.

ARNAD 1Z

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 303° AN to ARNAD, climbing to FL060-FL100.

DIBAT 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 178° AN to DIBAT, climbing to FL050 or above.

GAMAN 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 267° AN to GAMAN, climbing to FL060-FL100.

GAMAN 1Z

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 267° AN to GAMAN, climbing to FL060-FL100.

NALUD 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 165° AN to NALUD, climbing to FL070 or above.

PALER 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 282° AN to PALER, climbing to FL060-FL100.

PALER 1Z

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 282° AN to PALER, climbing to FL060-FL100.

RUDOL 1C (by ATC)

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above to intercept QDR 030° AN, then proceed on QDR 030° AN to RUDOL, climbing to FL050 or above.

SORUL 1C

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT onto track 304° MAG to intercept QDR 357° AN, then proceed on QDR 357° AN to SORUL, climbing to FL060 or above.

TIBET 1C

Climb on track 035° MAG to 700 ft/(175) m or above, turn LEFT onto track 255° MAG to intercept QDR 336° AN, then proceed on QDR 336° AN to TIBET, climbing to FL070 or above.

TUNOT 1C (by ATC)

Climb on track 035° MAG to 1200 ft/(325) m or above, turn LEFT to LOM 480 AN, then proceed on QDR 158° AN to TUNOT, climbing to FL050 or above.

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)**

**ANAPA, RUSSIA
VITYAZEVO
RWY 22**

AGIDA 1D (по указанию ОВД)

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее на AGIDA с МПС 087° AP и набором FL050 или выше.

ARNAD 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на МПУ 024° до вписывания в МПС 294° AP, далее следовать на ARNAD с МПС 294° AP и набором FL060-FL100.

DIBAT 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на DIBAT с МПС 185° AP и набором FL050 или выше.

GAMAN 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на МПУ 324° до вписывания в МПС 260° AP, далее следовать на GAMAN с МПС 260° AP и набором FL060-FL100.

NALUD 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на NALUD с МПС 172° AP и набором FL070 или выше.

PALER 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на МПУ 357° до вписывания в МПС 274° AP, далее следовать на PALER с МПС 274° AP и набором FL060-FL100.

RUDOL 1D (по указанию ОВД)

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, далее ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на RUDOL с МПС 029° AP и набором FL050 или выше.

SORUL 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, далее ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на SORUL с МПС 348° AP и набором FL060 или выше.

TIBET 1D

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на TIBET с МПС 323° AP и набором FL070 или выше.

TUNOT 1D (по указанию ОВД)

Набор 1800 фт/(495) м или выше с МПУ 215°, ПРАВЫЙ разворот на ДПРМ 480 AP, далее следовать на TUNOT с МПС 172° AP и набором FL050 или выше.

AGIDA 1D (by ATC)

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 087° AP to AGIDA, climbing to FL050 or above.

ARNAD 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT onto track 024° MAG to intercept QDR 294° AP, then proceed on QDR 294° AP to ARNAD, climbing to FL060-FL100.

DIBAT 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 185° AP to DIBAT, climbing to FL050 or above.

GAMAN 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT onto track 324° MAG to intercept QDR 260° AP, then proceed on QDR 260° AP to GAMAN, climbing to FL060-FL100.

NALUD 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 172° AP to NALUD, climbing to FL070 or above.

PALER 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 f/(495) m t or above, turn RIGHT onto track 357° MAG to intercept QDR 274° AP, then proceed on QDR 274° AP to PALER, climbing to FL060-FL100

RUDOL 1D (by ATC)

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, then turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 029° AP to RUDOL, climbing to FL050 or above.

SORUL 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, then turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 348° AP to SORUL, climbing to FL060 or above.

TIBET 1D

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 323° AP to TIBET, climbing to FL070 or above.

TUNOT 1D (by ATC)

Climb on track 215° MAG to 1800 ft/(495) m or above, turn RIGHT to LOM 480 AP, then proceed on QDR 172° AP to TUNOT, climbing to FL050 or above.